
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-20-223627 

Zaaknummer Z-19-083029 

Naam commissielid J. de Vries 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 30-1 agendapunt 8.1 WF 

Archief 

Datum waarop de vraag is gesteld 27 januari 2020 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

In de kadernota lezen wij dat het WFA de komende jaren veel meer werk gaat verzetten o.a. door 

de inhaalslag die het gevolg is van het bekorten van 

de overbrengingstermijn van stukken van 20 naar 10 jaar.  En daarnaast meer uitgaven heeft t.g.v. 

digitalisering bouwvergunningen en het aanschaffen van stellingen.  

  

Toch blijven in de diverse jaren de ramingen voor salarissen en andere uitgaven precies gelijk. Over 

het beleidsplan zegt men dat er geen fin. consequenties zijn. 

 

1.  Hoe kan al dit meerdere werk plaatsvinden?  Komt dat door het aanwenden van de 

bestemmingsreserve of hoe moeten we dit anders begrijpen? 

antwoord  Het digitaliseren van bouwvergunningen en het aanschaffen van stellingen zijn 

projecten die worden gestart vanuit het beleidsplan. Voor deze grote projecten wordt 

inderdaad de bestemmingsreserve aangewend. De overige activiteiten worden 

geprioriteerd door middel van plannen per jaar.   

 

 


